

Red Dot
Design Yearbook 2013|2014
Edited by Peter Zec

Living
www.red-dot.org

Living

Welcome to the World of Design



reddot edition

Structure Armchair Sessel

Manufacturer
Tonon Et C. spa,
Manzano, Italy
Design
Massive Design Sp. z o.o.
(Przemyslaw Mac Stopa),
Warsaw, Poland
Web
www.tononitalia.com
www.massivedesign.pl

Structure combines elements of classic design with organic shapes and gains its almost artistic verve through a three-dimensional geometric pattern on the exterior of its round shell. The shape of the pleasantly soft inner shell has been adapted to fit the human body and is very comfortable to sit in. The seat shell is available in ten fresh colours while the attractive four-legged base comes either in steel or in wood.

Statement by the jury

Due to the use of modern technology and innovative foam, Structure is a visually appealing and comfortable armchair.

Structure kombiniert klassische Elemente mit organischen Formen und gewinnt durch eine dreidimensionale geometrische Struktur auf der Außenseite der runden Schale eine geradezu künstlerische Ausdruckskraft. Die angenehm weiche Innenschale ist in ihrer Form dem menschlichen Körper angepasst und bietet besten Sitzkomfort. Die Sitzschale ist erhältlich in zehn frischen Farben, das attraktive Vierfüßnergestell ist sowohl in einer Variante aus Stahl als auch in Holz lieferbar.

Begründung der Jury

Dank des Einsatzes moderner Technologie und eines innovativen Schaumstoffes ist Structure ein visuell ansprechendes und bequemes Sitzmöbel.



Kyo Bucket Chair Schalensessel

Manufacturer
Walter Knoll AG & Co. KG,
Herrenberg, Germany
Design
PearsonLloyd
(Luke Pearson, Tom Lloyd),
London, GB
Web
www.walterknoll.de
www.pearsonlloyd.com

Appreciated and desired for generations, bucket seats are the ultimate in good taste. Elegant lines, soft curves – Kyo safely envelops its owner. Striking seams structure the upholstery – sweeping and elegant like the seats of a sports car. Its shell – on the outside, like the original, in plastic or completely covered with leather – ensures exceptional seating comfort. With a slight swivel action on the four-star or tubular steel base, Kyo offers new perspectives whichever way you look at it.

Statement by the jury

Kyo is a majestically imposing piece of furniture without however being overpowering – a classic bucket seat of the highest quality.

Über Generationen hinweg geschätzt und begehrt: Schalensessel stehen für guten Geschmack. Elegante Linien, sanfte Rundungen – sicher umhüllt Kyo seinen Besitzer. Markante Nahtbilder modulieren die Polster – schwungvoll-elegant wie bei den Sitzen eines Sportwagens. Die Schale – außen originär in Kunststoff oder komplett mit Leder bezogen – sorgt für ausgezeichneten Sitzkomfort. Leicht drehbar auf dem Vierfuß- oder dem Stahlrohrfußkreuz bietet Kyo von jeder Seite ein anderes Bild.

Begründung der Jury

Kyo ist ein majestätisch anmutendes Sitzmöbel, ohne aufdringlich zu wirken. Ein klassischer Schalensessel höchster Qualität.

